
Hvad er det lige der sker for jer.?? Smøger bliver ikke forbudt,trods MANGE års undersøgelser og 

dødsfald,men vi ved jo det er fordi tobaks industrien har jer i deres hule hånd,og nu kan de også 

mærke at salget er faldet,så er det jo nemt at få jer til at forbyde damp..HAR I IKKE ANDET END 

FORBUD I HOVEDET.!! Jeg har røget i 27år,og er stoppet,med hjælp fra DAMP. Har ikke rørt en 

smøg i 7md.. og jeg er langt fra den eneste. 

Kort og godt,forbyder i dampen,er i direkte skyld i at mange vender tilbage til smøgerne,og derved 

flere sygdomme og dødsfald.BLODET KOMMER PÅ JERES HÆNDER,OG ALENE JERES.!!!  
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